

b w L

动感  
全美  
世界

HIP  
2 0 0 8

b w L

动感  
全美  
世界

HIP  
2 0 0 8

Contact your nearest Regional or Lifestyle Centre to purchase the HIP 2008 bwL International Convention DVD!  
马上到您地区的区域中心或授权生活馆购买2008动感全美世界的DVD!



## 2008年动感全美世界

新加坡，2008年2月23-24日

2008动感全美世界的精彩活动带给大家一个难以忘怀的美好回忆。共122位新晋升的银阶企业经理，39位新晋升的金阶企业经理，6位新晋升的铂阶企业经理以及63位百万及千万赢家上台领受表扬；范文瑁博士及陈俐蓉博士鼓舞人心的演讲；无数个精彩演出包括四川歌剧大师，李全林带来的变脸艺术、结合武术及击鼓的鼓团，惊鼓人、搞笑艺人，Buddy Loren，带来又跳又唱的模仿表演、以及拥有亚洲小天王之称的本地歌手，林俊杰，献出完美的表演，把气氛推到最高点。

简单的做个总结，这两天的精彩活动就是一个来自世界各地的全美会员一起庆祝动感全美精神的年会。让我们再次呼喊，HIP HIP HURRAY!



## HIP 2008 bwL International Convention

Singapore, 23-24 February 2008

HIP 2008 bwL International Convention proved to be an unforgettable event with plenty of significant highlights. A total of 122 newly promoted Silver Directors, 39 Gold Directors, 6 Platinum Directors and 63 Million Dollar Achievers dazzled on stage as they received recognition for their success; Dr. Dora Hoan and Dr. Doreen Tan touched the hearts and minds of all in attendance at their respective seminars; a glitzy entertainment showcase that included a traditional Chinese face change performance by Sichuan opera master, Li Quanlin, a compelling drum routine by wushu drum group, ZingO, a hilarious song and dance segment by comedian-impresario, Buddy Loren, and an exuberant showpiece by regional singing powerhouse, JJ Lin Junjie, kept spirits soaring through the night.

Simply put, it was two days of non-stop thrills as bwL members united to celebrate as one HIP Community. Let's say it once more, HIP HIP HURRAY!



**HIP Awardees**  
 122 Silver Directors, 39 Gold Directors,  
 6 Platinum Directors and 63 Million  
 Dollar Achievers - all proud flag-bearers  
 of our 4 corporate values: Harmony,  
 Integrity, Positivism and Community.

**动感得奖者**  
 122位银阶企业经理，39位金阶企业  
 经理，6位铂阶企业经理和63位百万  
 及千万赢家全是我们的4大价值观：和  
 谐，诚信，积极及共享的最佳代言  
 人。



1. 黄雍胜先生，何国栋先生和台湾银阶企业经理合影。
2. 黄雍胜先生，刘忠源先生和中国银阶企业经理合影。
3. 黄雍胜先生，Vann Philong先生和越南银阶企业经理合影。
4. 黄雍胜先生，谢凤群女士和马来西亚银阶企业经理合影。
5. 黄雍胜先生，吕士杰先生和新加坡、韩国、泰国以及菲律宾银阶企业经理合影。

1. Mr. Huang Ban Chin, Mr. Ho Kok Tong and Silver Directors from Taiwan.
2. Mr. Huang, Mr. Lau Chong Guan and Silver Directors from China.
3. Mr. Huang, Mr. Vann Philong and Silver Directors from Vietnam.
4. Mr. Huang, Ms Katherine Cheah and Silver Directors from Malaysia.
5. Mr. Huang, Mr. Jerry Lu and Silver Directors from Singapore, Korea, Thailand and the Philippines.



7



8

6. Mr. Huang, Mr. Lu and Silver Directors from Indonesia.  
 7. The doubly promoted Silver and Gold Directors.

6. 黄雍胜先生，吕士杰先生和印尼银阶企业经理留影。  
 7. 双晋升企业经理和两位创办人留影。  
 8. 众人瞩目的金阶企业经理和两位创办人留影。



9. Million Dollar Achievers get honoured for their stellar sales performance.  
 10. Platinum Directors from past years take to the stage.  
 11. Joining the elite club of Platinum Directors are Phety Soekiato, Liana Novia, Jane Lydia Limonta, Novia Papaveriana, Helen Lucia Soewandi and Sri Hendra Setiawaty (Tia).

9. 百万及千万赢家台上光芒四射。  
 10. 铂阶企业经理们把爱传出去。  
 11. 新一代的铂阶企业经理Phety Soekiato, Liana Novia, Jane Lydia Limonta, Novia Papaveriana, Helen Lucia Soewandi, Sri Hendra Setiawaty (Tia) 和两位创办人留影。



1



2



3



4



5

## HIP Seminar

Dr. Dora Hoan gave an awe-inspiring talk on the immense potential every individual possesses while Dr. Doreen Tan conducted a splendid seminar that introduced to participants bwl's latest revolutionary skin care product, Miraglo Face.

1. Audiences lapped up the wise words of Dr. Dora Hoan and Dr. Doreen Tan.
2. "Experience a miraculous glow with our latest Miraglo Face."
3. "Let's spread our love!"
4. The crowd belted out the bwl song with tremendous gusto.
5. Attendees of the English session cheer passionately.

## 动感讲座

范文瑀博士提醒大家，每个人的身上都潜藏着无限大的潜能。只要懂得掌握正确的态度和思维以及把握机会，就能迈向海阔天空。陈俐蓉博士则是向大家揭发全美世界的创新护肤品，Miraglo奇丽纤。

1. 范博士及陈博士生动活泼的讲座。
2. “亲身体验Miraglo奇丽纤的奇妙护肤效果。”
3. “我们要把爱传出去！”
4. 大家全力以赴来创造美好的世界。
5. 全场观众的热情回应。

### HIP Entertainment

The explosive entertainment showcase included performances by homegrown regional singing sensation JJ Lin, US comedian Buddy Loren, local drum band ZingO and Sichuan face changing opera master Li Quanlin.

- 1. ZingO gave us a thunderous event to remember by.
- 2. bwL founders helped name the drum performance specially choreographed for bwL "Achieve breakthroughs and reach for the skies".
- 3. "With DR's Secret, we can experience instant 'face change!'"
- 4. Buddy Loren's spot-on impersonations provided the laughs.



### 动感娱性节目

拥有亚洲小天王之称的本地歌手，林俊杰，为观众重献他的精选主打歌，美国搞笑艺人，Buddy Loren，加上结合了武术及击鼓的本地鼓团，惊鼓人，还有四川变脸大师，李全林，带来充满惊喜及爆发力的娱性节目，让观众难以忘怀。

- 1. ZingO的击鼓震撼演出。
- 2. 全美世界创办人为惊鼓人的演出命名“破茧而出，展翅高飞”。
- 3. DR's Secret暂之密让我们变脸成功！”
- 4. Buddy Loren带来的逗趣模仿秀。



5. JJ's in the house! The talented multi-hyphenate singer-composer-actor's dynamic performance had the crowd partying on their feet.

林俊杰驾到！外貌与实力兼具的创作歌手带给大家无数的动感歌曲。

### HIP Highlights

bwL distributors from Singapore, Malaysia, Indonesia, Hong Kong, Taiwan, China, Thailand, Brunei, Vietnam, Korea and the Philippines celebrated as one HIP Community.

- 1. Best Worlders filled the hall with the loudest and heartiest of cheers.
- 2. The night air was abuzz with excitement and anticipation.
- 3. "Let's give a big hand to our top distributors!"



### 动感精彩花絮

来自马来西亚，印尼，香港，台湾，中国，泰国，汶莱，越南，韩国以及菲律宾的直销商都前来分享团结，友谊以及对未来无限期望的理念。

- 1. 这才是全美人应有的气势。
- 2. 刺激与期待擦出精彩无比的火花。
- 3. “大家一起来献上热烈的掌声给我们的顶尖领袖们！”







- 4. "We are Family": yet another hallmark of bwL culture.
- 5. bwL founders unveil our latest product innovation, Miraglo Face.
- 6. Colours of the rainbow: Traditional costumes coloured the event.
- 7. Distributors from all regions had nothing less than a HIP and happening time.
- 8. The massive crowd tucked in to a sumptuous 8-course dinner.
- 9. Filling the night with smiles and laughter.
- 10. "Let's boogie the night away!"



- 4. “我们都是家人！”
- 5. 全美世界创办人推出新产品，Miraglo奇丽纤。
- 6. 多姿多彩的民族服装。
- 7. 其乐融融的团队。
- 8. 皇宫般的宴席。
- 9. 是仙女下凡吗？错！他们是DR's Secret皙之密的代言人。
- 10. “欢欢乐乐的度过这一晚！！”





11



12



13



14



15



16

- 11. 人山人海的壮观画面，只能在全美世界的年度大会看到。
- 12. 全美人展现出全美的一面。
- 13. 全美世界董事团祝大家年年有余。
- 14. “你们是最棒的，我爱你们！！”
- 15. 范博士向观众们示爱。
- 16. 陈博士展现出亮丽的笑容。
- 17. 观众们high到最高点。
- 18. 两位主持人同心协力娱乐观众。



17



18

- 11. “Oh, what a wonderful (Best) world!”
- 12. bwl members turned up in their Sunday best for the event.
- 13. Good luck and prosperity: bwl’s board of directors reeled off good wishes for the coming year as they tossed the traditional *yusheng*.
- 14. “We love you, Best Worlders!”
- 15. Dr. Dora Hoan proclaims, “I love you!”
- 16. Dr. Doreen Tan is a picture of radiance while addressing the crowd.
- 17. The thrilling event had audience’s spirits soaring high.
- 18. The emcees hammed it up for the audience.